

	List of Board Nominees	قائمة المرشحين لعضوية مجلس الإدارة
	Please find below the list of board nominees for 'Majan Glass Company SAOG Board of Directors for the new term of office and a brief of their profiles	تجدون أدناه قائمة المرشحين لعضوية مجلس إدارة شركة زجاج مجان ش.م.ع.ع للفترة الجديدة وملخص عن ملفاتهم الشخصية
1	<p>Mr. Al Muatasim Musabab Saif Al Mutairi</p> <p>Mr. Al Muatasim Musabab Saif Al Mutairi holds a Doctorate (PhD) in Business Management and has over 10 years of experience in the fields of Investment Banking, Risk Analysis, and finance. Currently, he is with Sohar International Bank as Associate Vice President Head of Investment Banking.</p>	<p>الفاضل/ المعتصم بن مصبح بن سيف المطيري</p> <p>الفاضل المعتصم بن مصبح بن سيف المطيري حاصل على درجة الدكتوراه في إدارة الأعمال ولديه أكثر من 10 سنوات من الخبرة في مجالات الخدمات المصرفية الاستثمارية وتحليل المخاطر والتمويل. ويعمل حاليًا في بنك صحار الدولي بمنصب نائب الرئيس المساعد لرئيس الخدمات المصرفية الاستثمارية.</p>
2	<p>Mr. Mohammed Abdullah Mohammed Al-Farsi</p> <p>Mr. Mohammed Abdullah Mohammed Al-Farsi holds a Bachelor's degree and has over 15 years of experience in business management. Currently, he is the Manager, of Economic Diversification Investments department at Oman Investment Authority</p>	<p>الفاضل/ محمد بن عبد الله بن محمد الفارسي</p> <p>الفاضل محمد بن عبد الله بن محمد الفارسي حاصل على درجة البكالوريوس ولديه خبرة تزيد عن 15 عاماً في إدارة الأعمال. و يعمل حاليًا في مكتب الاستثمار الداخلي في جهاز الاستثمار العماني كمدير لاستثمارات التنويع الاقتصادي.</p>
3	<p>Mr. Omar Mohamed Nasser Al Rasbi</p> <p>Mr. Omar Mohamed Nasser Al Rasbi holds BSc. (Accounting) and MSc (Business Administration) qualifications. He has over 15 years of experience in different capacities in the field of project management. He is currently the CHIEF EXECUTIVE OFFICER at National Technology Group</p>	<p>الفاضل/ عمر بن محمد بن ناصر الراسبي</p> <p>الفاضل عمر بن محمد بن ناصر الراسبي حاصل على درجة البكالوريوس في علوم (المحاسبة) وإدارة الأعمال . ولديه أكثر من 15 عاماً من الخبرة في مجال إدارة المشاريع ويعمل حاليًا في منصب الرئيس التنفيذي في المجموعة الوطنية للتكنولوجيا .</p>
4	<p>Mr. Puneet Sardana</p> <p>Mr. Puneet Sardana is a qualified Chartered Accountant with over 17 year of experience in Private Equity- investments and Finance. He is currently with the Oman Investment Authority holding the position of - Manager Local and Financials.</p>	<p>الفاضل / بونيت ساردانا</p> <p>الفاضل بونيت ساردانا محاسب قانوني مؤهل لديه خبرة تزيد عن 17 عامًا في مجال الأسهم الخاصة والاستثمارات والتمويل. ويعمل حاليًا في جهاز الاستثمار العماني ويشغل منصب - مدير الشؤون المحلية والمالية.</p>





5	Ms. Yusra Al-Shidhani Ms. Yusra Al-Shidhani is a qualified CFA with over 15 years of experience in field of Investments She is currently with the Oman Investment Authority holding the position of - Manager - Investment MIS & Transaction Support	الفاضلة / يسرى الشيدانية الفاضلة يسرى الشيدانية محللة مالية معتمدة لديها خبرة تزيد عن 15 عامًا في مجال الاستثمارات وتعمل حاليًا في جهاز الاستثمار العماني وتُشغل منصب مدير إدارة معلومات الاستثمار ودعم المعاملات
---	--	--

FOR MAJAN GLASS COMPANY SAOG

عن شركة زجاج مجان ش.م.ع.ع


Authorized signatory




المفوض بالتوقيع